

東華三院馬振玉紀念中學

活動通告 125c/22-23

中三級試後活動

敬啟者：

本校已安排一系列的試後活動，期望同學可從不同的學習體驗中擴闊眼界，增廣見聞。詳情請參閱「附件一及附件二」。


日期：	六月二十六日(星期一)至七月十一日(星期二)
活動：	詳見附件一及附件二
收費：	\$80 (活動成本為\$1,480，餘額\$1,400 由學校資助。) 備註：綜緩家庭或獲書簿津貼全免之學生將獲全費資助。

請 貴家長於五月三十一日(星期三)或以前將已填妥之回條逕交班主任，並透過 eClass Parent App 之繳費通告及以 AlipayHK 或 回校以支票繳付費用。如用支票繳付，抬頭請寫「東華三院馬振玉紀念中學法團校董會」，支票背頁請寫上學生之姓名及班別，以便統籌辦理。如有任何疑問，請致電 2443 9899 與陳銘勤老師聯絡。

此致
中三級家長

東華三院馬振玉紀念中學校長



 謹啟
(陳妙霞)

二零二三年五月二十五日

東華三院馬振玉紀念中學
活動通告 125c/22-23
中三級試後活動

班號：_____

敬覆者：本人為 _____ 班學生 _____ 之家長，已知悉試後活動事宜，並將督促
敝子弟按時參與各項活動，並遵從負責老師之帶領及指導。另外，敝子弟：
 以 Alipay/支票 (支票號碼：_____) 繳交活動費用\$80。
 正領取綜緩或全額書簿津貼，故毋需繳交費用。

此覆
東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署：_____

家長姓名：_____

*請以✓表示所選項目及刪去不適用者

TWGHs C.Y. Ma Memorial College

Activity Circular 125c/22-23

S3 Post-examination Activities

25th May 2023

Dear Parents

Post-examination activities will be held between 26th June 2023 and 11th July 2023. Students are encouraged to take part in various activities in order to gain more exposure to our community and the world. Please refer to the Post-Examination Activities Timetable attached.

Period	:	26 th June 2023 (Monday) – 11 th July 2023 (Tuesday)
Activities	:	Refer to the attachments
Fee	:	\$80 (The cost per head is \$1,480. \$1,400 is sponsored by the school.) <i>Remarks: Students approved for Comprehensive Social Security Assistance (CSSA) or a full grant under the School Textbook Assistance Scheme are eligible for a full activities fee waiver.</i>

Please return the signed reply slip on or before 31 May 2023 (Wednesday) and payment should be made by AlipayHK via eClass Parent App or cheque. Payment by cheque should be made payable to “The IMC of TWGHs C.Y. Ma Memorial College” and please write down the name and class of the student on the back of the cheque. Please feel free to contact Mr. Chan Ming Kan on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely



Chan Miu Ha
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.